

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

TN.60/W.9

16 December 1960

Special Distribution

EXAMINATION OF THE COMMON TARIFF OF THE
EUROPEAN ECONOMIC COMMUNITY UNDER ARTICLE XXIV:5(a)

Meeting of Working Party

At its meeting of 7 December 1960 the Tariff Negotiations Committee appointed a working party with the following terms of reference:

"To examine the Common Tariff of the European Economic Community in the light of the provisions of paragraph 5(a) of Article XXIV and to report to the Tariff Negotiations Committee".

The working party is composed of representatives of:

Belgium	Israel	Sweden
Brazil	Italy	Switzerland
Canada	Japan	United Kingdom
France	Luxemburg	United States
Germany	Netherlands	Commission of the EEC
India	Nigeria	

The first meeting of the working party will be held at 10 a.m. on 20 December 1960 in room A of the Conference Building, rue de Lausanne.

EXAMEN DU TARIFF COMMUN DE LA
COMMUNAUTE ECONOMIQUE EUROPEENNE AU TITRE DE L'ARTICLE XXIV:5(a)

Réunion du Groupe de Travail

Lors de sa réunion du 7 décembre 1960 le Comité des Négociations tarifaires avait établi un groupe de travail avec le mandat suivant:

"Examiner le Tarif Commun de la Communauté économique européenne en application des dispositions de l'article XXIV, paragraphe 5, alinéa (a); faire rapport au Comité des Négociations tarifaires".

Le Groupe de travail est composé des représentants des pays suivants:

Allemagne	Inde	Pays-Bas
Belgique	Israël	Royaume-Uni
Brésil	Italie	Suède
Canada	Japon	Suisse
Etats-Unis	Luxembourg	Commission de la CEE
France	Nigéria	

La première réunion du Groupe de travail aura lieu le 20 décembre 1960, à 10 heures, à la salle A du Bâtiment des Conférences, rue de Lausanne.